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Emne: Samråd Grindsted & Uggerhalne 

Bestyrelsesmøde 

Møde nr.: 1, 2021 

   

Sted: On-line møde via teems 

Dato: 3. marts Tidsrum: 19 – 21  

Deltagere: Bendt Grønborg, Ole Schwarz, Ellen Høgh, Jens Jørn Pedersen, Leif Köhne, Peter Ubbesen, Villy Aagaard 

Nielsen, Ole Peter Jakobsen, Lasse Breddam & Poul Dahl  

Fraværende: Lasse 

Indkalder:  Ole Schwarz Mødeleder: Vill Villy Aagaard Referent:  Poul Dahl 

Referat til: Mødedeltagerne og hammernyt.dk 

Næste møde: Onsdag den 16. juni 2021 

Formål: Når dagsordenen er gennemgået, har det samlede Samråd overblik over dets forskellige aktiviteter, har 

sikret fremdrift i projekter, konkluderet og truffet beslutninger.     

Udsendt & udleveret 

materiale: 

- Referat fra Bestyrelsesmøde den 5. november 2019 

- Alle har gennemset hammernyt.dk for fejl, mangler og muligheder. 

Pkt. Resultater / aftaler / konklusioner Ansvarlig 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt 

Alle 

2. Godkendelse af referat fra mødet den 2. december 2020 

Referat godkendt 

Alle 

3. Tilbagemelding fra de 6 udvalg + fra LAK & ”Projekt Hammer Bakker”  

- Cykelsti 

   Peter Søderlund er blevet spurgt, om status på eventuel 2-1 vej med parkeringsforbud fra Byskilt  

   ved Tranevej frem til svinget ved skolen. Der er endnu ikke noget svar fra Peter S. Det er dog opmuntrende, 

   mente Bendt, at der ikke er sket en midteropstribning af kørebanen. Kun hajtænder ved sidevejene er malet.  

   Bendt beder Peter Søderlund give en status på AKs indstilling til 2-1 vej. Indkalder derefter cykelstiudvalget  

   for at drøfte næste skridt. 

- Byudvikling  

  - Mosen – sti mm. 

    Ole Peter venter på foråret. 

   - Det Grønne Hold  

     Venter på foråret.  

  - Udstykning i Grindsted og Uggerhalne – Status på nybyggeri: hvor langt er vi kommet?  

     Klaus Karlsen har udarbejdet en bebyggelsesplan for området – Lasse har mailet planen til bestyrelsen. 

     Lasse forventer, at en endelig lokalplan kan godkendes efter sommerferien i Aalborg Kommune. 

     Vi kender ikke Niels Peter Andersens planer for mulige udstykninger på Siverholms sydlige marker. Set i 

     lyset af de små årgange i Grindsted Skole er udstykninger umanerligt vigtige. 

    Peter U. oplyste, at alle grunde på Hjertegræsvej er solgt. Et hus er under opførelse. 

  - Gadekæret  

     Planlagt indvielsesfest er pga. Covid-19 udskudt til lørdag den 11/9de. Broen får en art hønsetråd påsat for at  

     gøre den mindre glat.  Det ser ud til, at området er blevet tørrere. 

  - Kunst- & Kultur 

    Vil arrangere indvielsen af Gadekæret, herunder sørge for underholdning, vi håber at det kan blive den 11/9. 

    Årets Byggeri 2019: Et hus er valgt til at modtage hæderen. Vil blive offentliggjort ved generalforsamlingen. 

Bendt 
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    Årets Byggeri 2020 skal annonceres og ligeledes offentliggøres ved generalforsamlingen til efteråret.  

- Ungeudvalg 

   BMX-banen er fjernet. Udvalget arbejder på at renovere skaterbanen. 

 - Lokalhistorie 

  Ole Faaborg og Poul er færdige med fotobogen: FØR og NU. Forretninger, huse og gårde i Grindsted, 

   Kinnerup og Uggerhalne – i foto og tekst. For at holde prisen så lav som muligt, er der søgt midler hos  

  forskellige donatorer. Samrådet har bevilget 2.000 kr., Borgerforeningen 3.000, Aalborg Kommunes Land- 

  distriktsudvalg 10.000 kr.   

  Der er i februar måned solgt 110 bøger. Der er yderligere bestilt 160 bøger, som ligeledes kan sælges til      

  introduktionsprisen på 100,- 

 - Hjemmeside 

  Hammernyt.dk har 250 faste abonnenter. I forbindelse med PR-gruppens arbejde, vil hjemmesidens formål  

  blive gentænkt. Intet nyt ellers.  

- LAK 

  Generalforsamlingen blev afviklet som et team-møde, hvor Leo Helmer  blev valgt som ny formand. 
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Lasse 

4.  PR 

  Velkomstbrev til nytilflyttere udleveres til nye borgere. Jon får oplysning om nye borgere gennem Jens Jørn og  

  Ole Dahl. Anne er på vej med en hjemmeside, der med mange smukke billeder retter sig mod potentielle  

   tilflyttere.  GIF, FDF og KBHB har givet tilsagn om at deltage i udvalget.  

Ole S 

5. Skoleudvalg – status 

På grund af coronarestriktioner har der ikke været afholdt møder. 

Peter U. og Lasse oplyste, at AK har bevilget 85.000 til ny bålhytte + små legehuse i børnehaven. Der er krav 

om, at der skal være åbent til pladsen udenfor alm. Åbningstid. Skolens ansvar. Byggetilladelse er søgt, når 

den er bevilget, skal skolen bestille hytte og legehuse. 

Da det er Samrådet, der har søgt og fået bevillingen på de 85.000 kr., skal pengene overføres til Grindsted 

Skoile. 

Ellen 

 

Peter & 

Lasse 

 

6. Status på økonomi 

 Jens Jørn oplyste, at der pt. er en kassebeholdning på 20.000 kr. 

Jens Jørn har sammen med revisoren, Lasse besluttet at ændre regnskabsprincippet, så det afspejler indtægter  

og udgifter. Er der overskud ved årets udløb skal dette henlægges til specifikke formål. 

Jens Jørn 

7. Generalforsamling 2021 

Dato: Tirsdag den 5. oktober 

- Dagsorden  

- Sted: Borger- & Kulturhus (Lasse bestiller) 

- Hvem er på valg i besty? Bendt, Poul, Ole Peter, Peter, Jens Jørn og Leif. Bendt og Poul overvejer,   

  Ole Peter er villig til genvalg, det samme er Jens Jørn og Leif. Peter ønsker ikke genvalg. 

- Suppleant: NN (erstatning for Ellen) 

- Revisor: Lasse (villig til genvalg) 

- Dirigent: Lasse (villig til genvalg) 

- Spisning: a la sidste år (tager vi op på næste bestyrelsesmøde)  

- Foredrag ved NN (Lasse foreslog, at vi inviterer de politiske partier set i lyset af det kommende 

  kommunalvalg. Der var enighed herom). 

- Beretning/beretninger fra projektledere. Poul laver forslag til Power Point.(Poul skal have stikord i 

  god tid)  

Andre kommentarer: Der var enighed om, at talerne skal holde korte indlæg!!!.  

Alle 
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Annoncering: Ole S og Poul sørger for annoncering i Vodskov Avis, på hammernyt.dk og FB. 

For at få tid til politisk møde, blev det foreslået at begynde generalforsamlingen kl. 18. 

8. Status på Antennesagen 

Samrådet indgivet forslag til 3 andre placeringer. Ny sagsbehandler, endnu ingen tilbagemelding. 

Lasse 

9. Landsbyklyngen - Status 

Der er udarbejdet en friluftsplan for området, i den er   

Mødested – Projektgruppen har udviklet et projekt, som bl.a. omfatter: formål, aktiviteter, faciliteter, organi-

sering og forankring, overvejelser om mødestedets placering (se nedenfor) samt udarbejdet et konkret skitse-

projekt. Målet er at udvikle et godt forslag til mødesteder, der har bred opbakning og er skabt i pagt med den 

natur i Hammer Bakker, som det hele handler om. 

Indledningsvis har projektgruppen haft en længere drøftelse af visioner og opmærksomhedspunkter for møde-

stedernes etablering, og der var i den sammenhæng et stort fokus på både beskyttelses- og benyttelsesdelen.  

Der opereres med 3 mødesteder: 

Ved Vandtårnet – Pitsvej. Mulighed for at bruge tårnets faciliteter.  

Ved shelterpladsen: Nyt navn: ARNESTEDET – her kommer ny åben bygning, undervisningsrum indgår 

Ved Sulsted Kirke – her bliver der opsat bænke. 

Der er søgt midler fra Realdania og Lokale og Anlægsfonden til at realisere projekterne. Der er efterfølgende 

kommet afslag. 

Se vedhæftede skitseplan til ”Steder vi mødes” 

Du kan læse mere om projekterne på https://www.rundtomhammerbakker.dk/ 

Herudover blev Hammerringen omtalt: Cykelsti langs Tingvejen mellem Vodskov og Vestbjerg samt 2 minus 1-

vej mellem Grindsted og Sulsted. 

Vandtårnet: Der er nu fra fonde og AK søgt og bevilget 2,2 mio. Der skal yderligere skaffes ½ mio. 

Lasse  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Leif  & Lasse 

10. Nyt fra Borgerforeningen  

Bestyrelsen har pt. 4 medlemmer. 

Der er endnu ikke sat dato på generalforsamling. Regnskabet er klar til revision 

Generalforsamling afholdes i 2021 – tidspunkt ikke fastlagt 

Ole Peter 

11. 10 års jubilæum 

- Samrådet blev stiftet i 2011 – skal vi gøre noget? 

Vi skal markere, fx i forbindelse med indvielse af gadekæret. Vi håber, at det kan blive den 11.september. 

Alle 

12. Årets byggeri 2019/2020 – Se pkt. 3, Kunst og Kultur. Ole S 

13. Eventuelt 

- Ejeren af Uggerhalnevej 9 ønsker ikke umiddelbart at indgå en nedrivningssag – han ønsker at finde en køber 

   eller fortsat udleje.  

- Ny visions- og målsætningsseminar blev efterspurgt for at få fokus på vore opgaver og målsætninger,  

  herunder potentielle udviklingsområder for vore byer. Gennemføres på næste bestyrelsesmøde i juni.      

- Bedsteforældrenes klimaaktion 

- ”På vej til Jerusalem – en fantasirejse sammen hver for sig” blev kort omtalt. En pilgrimsrejse som alle kan del-

tage i ved at gå en tur i lokalområdet. Du kan læse mere om projektet her: 

https://www.horsenshammer.dk/blog/73584   

 

Leif 

Lasse 

Lasse 

 

Ole S. 

Ole Peter 

 

  

14. Næste møde:  

Onsdag den 16. juni kl. 19 i Huset. Der er enighed om, at vi tager følgende punkter på dagsordenen: Samrådets 

mål og visioner for fremtiden.  

Lasse bestiller Huset. 

Alle 

Lasse 

 

https://www.rundtomhammerbakker.dk/
https://www.horsenshammer.dk/blog/73584

